
VVJ Generalforsamling den 24.09.2021 

Mødt: Per B. Sørensen, Henrik Demant, Bent T. Hansen, Carsten Hansen, Martin S. Andersen, Nicolaj W. Haugaard, 

Michael Nielsen, Flemming Møllgaard, Lars K. Hansen, Peter Quist og Frank Buthler. 

Fraværende: Kenneth Christensen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at 

konstatere generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. Der var 

fremmødt 19 medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Per konstaterede året havde været et mærkeligt år pga. Corona virussen havde givet til flere af vores 

arrangementer, som er blevet aflyst af den grund. Per Bo Sørensen forelagde herefter årsberetningen, hvor 

han gennemgik årets arrangementer med bla.:  

+ Bukketræf ved friluftsbadet, med en rigtig god tilslutning, hvor der var 3 bukke på paraden. Alle opfordres 

til at møde op den 16. maj, hvor vi flytter arrangementet tilbage til Køreladen. 

+ Vilde duer med pølser er et godt arrangement, hvor det var godt besøgt, men der er plads til flere. 

+ Skydning ved Hans Erik der var virkeligt udfordrende, med meget jagt relevante skud muligheder. 

+ Fælles Nordfynsk ræveregulering blev aflyst, ligesom jagt på Rugård. som en reguleringsjagt. 

+ Jagtgudstjenesten i Langesø Skovkapel blev aflyst pga. Corona, men vi håber på en afvikling i 2022. 

+ Jagttegnskursus sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og Bogense med 7 deltagere.    

+ Jagthornsblæsning på Havrehedskolen er startet i 2021, men der var ingen Forbund Mesterskaber i 2021. 

+ I 2022 planlægges der med jagtmesse i Særslev som et samarbejdet mellem Bogense Land & 

Strandjagtforening, Nordfyns Jagtforening og Veflinge-Vigerslev Jagtforening. 

+ Riffelbanen i Nr. Esterbølle er åben hver tirsdag fra kl. 17:30, og der er altid instruktører til stede. Der er 

enkelte skydninger om lørdagen, og det fremgår af hjemmesiden. Der afholdes combi-skydning i april. 

+ Skydebanen på NFC har haft et godt år, og der planlægges med en større renovering inden næste sæson. 

+ Henrik Demant er vores repræsentant i Jægerrådet, og der er nye tider på vej, men endnu intet konkret. 

+ Kredsen har fået ny formand i Thomas Albertsen, og han kommer fra Ærø. 

+ Per opfordrede alle til at læse referatet fra repræsentantskabsmødet, og det nye budskab er, at jægerne 

skal være mere grønne. Udsætning af fugle er til drøftelse, og udsætning af gråænder er under pres. Det 

seneste nyhedsbrev fra Jægerforbundet, hvor det oplyses at hele hundeområdet omlægges, og markprøvers 

vil ikke længere være i regi af Jægerforbundet. 

+ Hjortelauget er underlagt de nye jagttider for dåvildt fra Naturstyrelsen. Per opfordrede til en større 

afskydning af ikke trofæbærende dåvildt (dåer og kalve). Der er givet tilladelse til afskydning af dådyr på 

Æbelø Holm og Dræet. 

+ Preben takkede Per for beretningen, og der var ingen spørgsmål. 

+ Beretningen blev derfor enstemmigt vedtaget med applaus. 

3) Revideret regnskab til godkendelse 

Flemming Møllgaard gennemgik det reviderede regnskab med en omsætning på 13.154,17 kr. og et 

overskud på 5.671,17 kr.  Der er en kassebeholdning på 52.063,60 kr.  Regnskabet blev godkendt med 

applaus. 

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen. 
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6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg var Flemming Møllgaard, Nicolaj Haugaard, Henrik Demant og Per Bo Sørensen, Michael Roed 

Nielsen og Kenneth Christensen. Alle – undtagen Kenneth var villige til et genvalg, og som nyt medlem blev 

Claus T. Hansen valgt og de øvrige blev genvalgt.   

7) Valg af suppleanter 

På valg var Kim Grony og Claus T. Hansen og da Claus Y. Hansen indtræder i bestyrelsen, så bliver Kim Grony 

eneste suppleant, og han blev valgt med applaus. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var 

Torben Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Per takkede dirigenten godt arbejde, og Per sagde tak til resten af bestyrelsen for et godt stykke arbejde. 

  

 

Ved spisningen blev der trukket lod om gavekort til Fyns Jagt og Odense Jagt og fritid på hver 1000 kr., og de 

blev vundet af: 

Henrik Demant 

Helge Jacobsen 

  

 


